

# Kundeninformation

### Richtlinie 2002/95/EG bzw. Neufassung 2011/65/EU

Reduzierung gefährlicher Stoffe in Industriegütern

Wir bestätigen die Konformität unserer Produkte mit der Richtlinie 2002/95/EG des EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES über Elektro- und Elektronikgeräte sowie deren Neufassung 2011/65/EU und Ergänzung Richtlinie 2015/863/EU. Das in Artikel 10 (4) genannte und im Anhang III der Richtlinie beschriebene Verfahren zur Bewertung der Konformität wurde eingehalten.

Um Ihnen als unseren Kunden in dieser Diskussion eine Orientierung zu geben, möchten wir Sie darüber in Kenntnis setzen, dass alle wenglor-Produkte dieser Richtlinie entsprechen.

Für eventuell auftretende Fragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung. Wir freuen uns auf eine weiterhin erfolgreiche Zusammenarbeit.

## **Customer Information**

#### Directive 2002/95/EG and Recast Directive 2011/65/EU

#### **Reduction of Hazardous Substances in Industrial Goods**

We confirm that our products comply with both the Directive 2002/95/EG of the EUROPEAN PARLIA-MENT AND OF THE COUNCIL on electrical and electronical equipment and its recast Directive 2011/65/EU as well as the amending Directive 2015/863/EU. The process for the assessment of conformity mentioned in Article 10(4) and described in Appendix III of the Directive has been adhered to.

In order to provide you, our customers, with guidance in this discussion, we would like to inform you that all wenglor products comply with this directive.

In case of any further questions, please feel free to contact us. We look forward to a continued successful cooperation.

Cordula Link, Head of Quality Management

(ordular Valla